

سيرة ذاتية

(C.V)



أحمد محمد السيد محمد علي صالح
Ahmed Mohamed Elsayed Mohamed
Ali Saleh

الاسم
Name

Contact information

معلومات الاتصال

Mobile phone

0502373540_01007371751

الهاتف

E – Mail

ahmed.saleh.qa@gmail.com

البريد الإلكتروني

Personal information

البيانات الشخصية

Nationality

Egyptian

مصرى

الجنسية

Date of birth

1\10\1987

1987\10\1

تاريخ الميلاد

Place of birth

Elmansoura

المنصورة

مكان الميلاد

I.D.No

1201272

1201272

رقم الهوية

Social status

Single

أعزب

الحالة الاجتماعية

Qualification

المؤهل العلمي

- Bachelor of Agricultural Sciences General Division - College of Agriculture, Mansoura University.

- بكالوريوس العلوم الزراعية الشعبة العامة – كلية الزراعة ، جامعة المنصورة .

Present position

الخبرات العملية

- Work as a Quality assurance officer by MCIT(Ministry of Communications & Informations Technology).
- Training quality engineer in Dakahlia Mills company in mansoura.
- Training in the Egyptian Company For Oils and Soap.

- العمل كمراقب جودة بوزارة الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات .
- التدريب كمهندس جودة فى شركة مضارب الدقهلية بالمنصورة.
- التدريب بشركة مصر للزيوت والصابون .

Training Courses	الدورات التدريبية
<ul style="list-style-type: none"> • Completed the requirements of 30-hours occupational safety and health training course in: OSHA general industry safety & health. • Training course in industrial safety and occupational health and safety, risk assessment and disasters and industrial accidents and fire. • English language course (general and spoken) from the technical center for the communications and information technology- avery good grade. • The license of the International Computer Driving License (ICDL) . • Training course in Decision Making skills and Problem Solving approved by the Center for Quality Assurance and Accreditation - Mansoura University. • Training course in Effective Communication Skills course approved by the Center for Quality Assurance and Accreditation - Mansoura University. • Training course in Leadership Skills approved by the Center for Quality Assurance and Accreditation - Mansoura University. 	<ul style="list-style-type: none"> • دورة الأوشا في الصناعات العامة (إجتياز البرنامج التدريبي لمدة 30 ساعة خاصة بمعايير السلامة في الصناعات العامة). • دورة تدريبية في الامن الصناعي والسلامة والصحة المهنية وتقييم المخاطر والكوارث والحوادث الصناعية ومكافحة الحرائق. • دورة في اللغة الانجليزية من المركز الفني لتكنولوجيا الاتصالات والمعلومات-بتقدير جيد جدا. • شهادة الرخصة الدولية لقيادة الحاسب الالى (ICDL). • دورة تدريبية في مهارات إتخاذ القرار وحل المشكلات-معمتدة من مركز ضمان الجودة والاعتماد-جامعة المنصورة. • دورة تدريبية في مهارات الإتصال الفعال معمتدة من مركز ضمان الجودة والاعتماد-جامعة المنصورة. • دورة تدريبية في مهارات القيادة معمتدة من مركز ضمان الجودة والاعتماد-جامعة المنصورة.
Skills and Personal	المهارات والشخصية
<ul style="list-style-type: none"> • Language : Arabic : excellent. English : good . • Computer: very good. • Preparation and arrangement. • Ability to work in a team environment. • Good communication skills with others. • Initiation and follow-up research on quality management systems and international standards in the field of food processing. • I have a special driver's license. 	<ul style="list-style-type: none"> • اللغة : العربية : ممتاز • الإنجليزية : جيد • مهارات الحاسب الآلى : جيد جدا • الترتيب والتحضير. • القدرة على العمل مع فريق. • مهارات الإتصال الفعال مع الآخرين. • الإطلاع ومتابعة أبحاث عن نظم إدارة الجودة والمواصفات العالمية فى مجال التصنيع الغذائى . • لذي رخصة القيادة الخاصة.